
 
 

Bestuursupdate C.K.V. Animo – Maart 2025 
 
Beste leden, 
In deze nieuwsbrief delen we de belangrijkste onderwerpen die zijn besproken en de 
beslissingen die zijn genomen tijdens de vergaderingen van 24 maart. Zo willen we, als 
bestuur, de transparantie binnen de club vergroten en u meer betrekken bij wat er 
speelt. 
Daarnaast horen we graag uw input! Zijn er onderwerpen die niet voorbij zijn gekomen, 
maar volgens u wel aandacht verdienen binnen het bestuur? Laat het ons weten door te 
mailen naar secretaris@ckvanimo.nl. We nemen deze punten dan mee in de volgende 
vergadering. 
 
Tijdens de bestuursvergadering van 24 maart zijn de volgende beslissingen genomen en 
lopende zaken besproken: 
 
Algemene Ledenvergadering – 24 maart 2025 
Voor de bestuursvergadering vond de extra ledenvergadering plaats voor het instemmen 
van Herbert van Doorn, Mark Looren de Jong en Cor Fokkinga als nieuwe bestuursleden 
en voor het instemmen van Daan zijn nieuwe functie als TC-bestuurslid. Alle aanwezigen 
hebben ingestemd met de nieuwe bestuursleden en er waren geen vragen. 
 
De nieuwe bestuur verdeling is als volgt*: 

• Voorzitter: Eli van Mourik (tot en met juni 2025) 
• Duovoorzitters (vanaf juli): Herbert van Doorn & Mark Looren de Jong 
• Secretaris: Mandy Bontam 
• Penningmeester: Cor Fokkinga 
• Accommodatiezaken: Koen Poldervaart 
• Activiteiten: Marco van Est 
• Technische Commissie: Daan Könings 
• Communicatie: Jochem den Hertog 

 
*de nieuwe portefeuilles van de bestuursleden wordt de volgende bestuursvergadering 
besproken 
 
Vrijwilligersavond 
De vrijwilligersavond die op 7 maart plaatsvond is positief ontvangen. Het was een fijne 
manier om iedere vrijwilliger beter te leren kennen en er een leuke gezellige avond van te 
maken. Een ander voordeel is dat de vrijwilligers ook weten wie er in de andere 
commissies zitten en wie zij kunnen aanspreken. 
De enige feedback die het bestuur had, is dat er voor volgend jaar via een groepsapp 
makkelijker aangemeld of afgemeld kan worden. 
Conclusie: volgend jaar weer een vrijwilligersavond! 
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TC: Nieuwe hoofdtrainers en personele wijzigingen 
Het bestuur is verheugd te kunnen melden dat Maikel van de Kleut en Stephan Cinjee 
het hoofdtrainerschap van Animo 1 op zich nemen vanaf seizoen 2025-2026. Als bestuur 
staan wij achter deze welbewogen keuze voor deze trainers en hopen op een competitief 
en sportief nieuw seizoen. 
Daarnaast is, zoals eerder gecommuniceerd, trainer Remko Meeuwsen afgelopen 
binnenseizoen gestopt als hoofdtrainer van Animo 1 vanwege persoonlijke 
omstandigheden. Rick van Doorn heeft sindsdien deze rol overgenomen. Omdat Rick 
hiervoor verantwoordelijk was voor Animo 2, is deze functie nu ingevuld door Marco van 
Est. Als bestuur zijn wij erg dankbaar voor de flexibiliteit van Rick en Marco. 
 
Accommodatie: Renovatie kleedkamers 
De plannen voor de renovatie van de kleedkamers lopen nog steeds. Op dit moment 
wachten we op de formele overdracht van een stuk grond dat nu nog eigendom is van 
onze buurvereniging, de hockeyclub. Deze erfpachtoverdracht moet plaatsvinden via de 
notaris. Pas wanneer dit juridisch is geregeld, kunnen we offertes opvragen bij 
aannemers en stappen zetten in het werkelijke bouwproces. 
We hopen in de bestuursupdate van april of mei meer concreet te kunnen melden over 
de planning en voortgang van deze renovatie. 
 
Onderhoud van het veld 
Zoals in de vorige bestuursupdate is besproken, heeft het veld groot onderhoud nodig 
door een professioneel extern bedrijf. Helaas is het nog niet gelukt om dit vóór de start 
van het veldseizoen te realiseren. Koen Poldervaart onderhoudt contact met de 
betreffende partij om dit alsnog zo spoedig mogelijk te laten uitvoeren. 
 
Activiteiten: Jeugdkamp – een groot succes in voorbereiding 
Met trots kunnen we melden dat zich maar liefst 60 kinderen hebben aangemeld voor 
het jeugdkamp. Kinderen uit alle jeugdcategorieën hebben zich ingeschreven, wat een 
mooi signaal is voor de betrokkenheid binnen de vereniging. Dit belooft een bijzonder 
kamp te worden met veel gezelligheid en sportiviteit. 
De voorbereidingen zijn in volle gang en er is inmiddels een WhatsAppgroep aangemaakt 
voor alle deelnemers. Ouders kunnen zich ook aanmelden voor een aparte 
WhatsAppgroep waarin praktische updates gedeeld worden. De links worden via de 
reguliere communicatiekanalen verspreid. 
 
Communicatie: Tweedehands sportspullen-platform 
Daarnaast zijn we bezig met het opzetten van een interne tweedehands-app waarin 
leden sportspullen kunnen aanbieden of ruilen. Denk aan oude sportkleding, schoenen 
of andere materialen die een tweede leven verdienen binnen de club. Hiermee geven we 
goede kleding weer een nieuw leven! Wij danken Patrick van Doesburg voor dit idee. 
 
 



 
 
Website & communicatie 
De huidige website vraagt te veel tijd en capaciteit van het websiteteam. Daarom wordt 
er gekeken naar een meer eenvoudige, overzichtelijke website. De bedoeling is dat 
bezoekers er gemakkelijk actuele informatie kunnen vinden zoals nieuws, 
wedstrijdverslagen en aankondigingen. 
Daarnaast wil het bestuur werken aan: 
 

• Een herkenbare visuele huisstijl voor onze sociale media 
• Meer structuur in de onderlinge communicatie tussen commissies 
• Een gedeelde online opslagomgeving waarin elke commissie haar documenten 

kan bewaren. Deze structuur moet zorgen voor continuïteit en transparantie, ook 
bij de overdracht van taken binnen commissies. 

 
EHBO-cursus 
Na twee jaar met alleen een reanimatietraining, onderzoeken we nu de mogelijkheid om 
weer een volledige EHBO-cursus aan te bieden in combinatie met reanimatie. We 
verwachten binnenkort meer informatie te kunnen delen over data, inhoud en 
aanmelding. 
 
JTC: Competitie 2.0 
Vanaf volgend seizoen wordt landelijk een nieuwe competitievorm ingevoerd: 
Competitie 2.0. Dit houdt in dat de leeftijdscategorieën deels worden losgelaten. De JTC 
is druk bezig met het in kaart brengen van de gevolgen en het voorbereiden van een 
indeling die aansluit bij deze nieuwe vorm. Er komt binnenkort een apart artikel waarin 
deze verandering uitgebreid wordt toegelicht. 
Daarnaast werkt de JTC aan: 

• Meer structurele begeleiding voor jeugdtrainers 
• Een hernieuwde invulling van het zogeheten “Animodel” waarin visie, trainings-

principes en structuur worden vastgelegd. 
 
Bestuur: Vooruitblik bestuur zonder Eli van Mourik 
Omdat Eli van Mourik na juni 2025 zijn rol als voorzitter zal neerleggen, is alvast gekeken 
naar de toekomstige invulling van het voorzitterschap en de herverdeling van taken 
binnen het bestuur. Herbert van Doorn en Mark Looren de Jong zullen het 
voorzitterschap in duo-vorm oppakken. Daarnaast wordt er bekeken of de overige 
verantwoordelijkheden goed verdeeld zijn en of er aanpassingen wenselijk zijn. 
 
Ledenwervingscommissie 
De JTC ontving regelmatig verzoeken vanuit scholen en ouders om kennismakingslessen 
of cursussen te organiseren. Aangezien dit buiten hun takenpakket valt, wordt er gewerkt 
aan het oprichten van een aparte ledenwervingscommissie. 
Deze commissie zal bestaan uit ouders en leden die zich specifiek richten op: 

• Cursussen en clinics bij basisscholen 



 
• Wervingsacties op feestdagen of open dagen 
• Contact onderhouden met scholen en externe partijen 

Deze extra inzet moet bijdragen aan het werven van nieuwe (jeugd)leden. 
 
Tot slot 
Heb je vragen, ideeën of opmerkingen naar aanleiding van deze update? Laat het gerust 
weten via één van de bestuursleden of mail naar secretaris@ckvanimo.nl  
 
Met vriendelijke groet, 
Het bestuur 
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